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ter informatie : vomil venw lenv ez 
onderwerp eg-milieu:bilateraal overleg nederlan^-vk 

d.d. 19 mei jl. te lonoen 
twee onderwerpen werden besproken 
1. de a.s, milieuraad 
2. het britse voorzitterschap 
ad. 1 . 
dzz. werd een overzicht gegeven van de stand van zaken t.a.v. 
de diverse agendapunten voor de raad in het licht van ae 
besprekingen van het voorzitterschap met een aantal lidstaten, 
van het eigenlijke overleg moge op twee onderdelen aandacht woraen 
gevestigd: 
a. de mei—richtlijn 
gevraagd naar de wijze van behandeling op de raad werd dzz. 
gereageerd cf. hetgeen de groepsvoorzitter naar voren heeft 
gebracht (vide rutten 525774). geprecicieerd werd dat het ae 
bedoeling was om de vijf punten een voor een te behandelen, vk 
reageerde evenals in de groep positief, doch onderstreepte 
dat vermeden moest worden duidelijk minderheden te isoleren, 
zulks riskeerde immers defensieve stellingname bij deze delegaties, 
vervolgens zouden ambtenaren zich gebonden voelen aan het aoor 
hun minister naar voren gebrachte, waardoor minderheidsstand
punten zouden kunnen kristalliseren, gestreefd diende derhalve te 
worden naar het bereiken van consensus, hetgeen "skillfut 
chairmanship'' zou vereisen, dzz. werd beaamd dat verstarring 
van standpunten moest worden voorkomen en dat het inderdaad ging 
om het vinden van mogelijkheden voor oplossingen teneinde een 
impuls aan te werkzaamheden te geven, op een britse vraag o r n e x % ned. voorzitterschap voornemens was een • conceptual ^ ^ ^ u c t i o n 
aan de discussie te geven langs de lijnen van het voorzitter 
schapsvoorstel, werd dzz. geantwoord dat zulks een averrecntse 
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uitwerking op net debat zou kunnen r ieooen. het zou een anti-
reaktie kunnen oproepen bij die delegaties, die niet van dit voorste 
gediend waren, een dergelijke conceptie kon oernalve het beste 
eventueel aan het eind van het debat naar voren .vorcer gec^ac-t. 
vk was het daarmee eens. op een ned. vraag of het rapport van de 
lords' select comnittee en het oeoat m het Hogerhuis 
invloed zou kunne zijn op de terughoudende oritse Dositie . -.e^c 
geantwoord dat e.e.a. ' Twill be weigned very carefulLy**. 
gewezen werd echter op het debat in het lagerhuis ove r "et c^tvs^--
ricntlijn dat nog voor 11 juni zou plaatsvinden, t.z.t. zou oe 
opvatting van het parienent als geheel worden bezien. 
D.kwik 
gesproken werd over de door de commissiediensten opgestelGe 
nieuwe teksten voor anexen 1 en 2 . het stuk werd niet ideaal 
gevonden. 
- het 1 m principe' vasthouden aan concentratiewaarden Detekemfe 

in feite niets en zou derhalve voor italie wel niet aanvaarGoaar 
zijn. 

- vk vond de grenswaarde van 2 , 5 gram kwik per ton voor de venorer 
zoutoplossing ''totally unacceptable 7 * . 
volgens vk zou brd het ermee eens zijn deze waarde niet in -et 
schema op te nemen. 

- in annex 2 werd er na lange discussie overeenstemming over :e rei<t 
dat de beste manier, om enerzijds tegemoet te komen aan de 
problemen van het hoge kwikgehalte in de middellandse zee 
anderzijds niet af te doen aan de 0 , 3 mg/kg, de volgenae tekst 
zou zijn: ''the concentration of mercury in a representative 
sample of the flesh of cod, whiting, mackerel , plaice, are 
haddoek, locally caught must not exceed 0 . 3 mg/kg wet weigrt**. 
deze vis kwam immers niet of nauwelijks m de m.zee voor. 
dit zou de hele tekst van para 1.1 zijn. 

- ae tekst van 1 . 4 . in annex 2 zou voor vk slechts aan vaarco aar 
zijn indien het getal 0 , 05 vervangen zou worden door 0 . 3 . 
zulks was voor ned. onaanvaardbaar. 

- vk stelde tenslotte voor de laatste zin van de inleiding 
annex 2 als volgt te doen luiden: 
''tne competent authority shall determine the area affectea in 
each case and shall select, from those listed in paragraoh 
1 below, the quality objective or objective which it dee-s accr -
priate :o the purpose for which the area affected is usec*'. 
de g r o o p zou dit moeten bezien. 

dzz. (door vomii) werd gesuggerreerd dat wellicht tot een aroere 
oplossing inzake de 0 , 3 mg/kg kwik zou kunnen worden geKo^en, 
als ultimatum remedium.: de 0 , 3 zou niet in de annex vermeid staar, 
vermeld zou worden dat lidstaten de grenswaarde voor de concen
tratie die zij zouden toepassen aan de commissie ter goedkeuring 
zouden voorleggen, (de commissie zou deze al dan niet kurner 
accepteren), daarnaast zou er een raadsverklaring kimen dat Hat vk 
0 ,3 mg/kg zou toepassen, vk achtte het weglaten van 
de 0 , 3 m g / k g uit de richtlijn echter niet aanvaardbaar, 
het oeriep zich op env . 1 3 1 dat voorschrijft dat grenswaarden 
moeten worden genoemd, tegenstanders van de 0 , 3 zouden het 
Dovendien de vk-regering moeitij k kunnen maken deze grenswaarden 
dwingend voor te schrijven. 
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nieuwe Dedrij ven . 
vk wenste terug te komen op de door de minister ginjaar in 
öilateraaal overleg v voor geste Ide compromis-formule'.' 
en diende de volgende tekst in- ''without prejudice to the 
provisions of directive 76/464/eec , member states may grant 
authorisations for descharges from new plants, only if sucn 
authorisations take account of the best technical means availa 
for preventing pollution of the aquatic environment'*, 
dzz is daarvan kennis genomen, doch cezegd dat het nier een zc 
gevoelige materie betrof dat daarop alleen op ministerieel 
niveau zou kunnen worden gesproken, daaraan is wel toegezegd 
dat het britse voorstel onaanvaardbaar werd geacht en niet kon 
bijdragen tot het bereiken van een oplossing op oe milieuraad. 
ad .2. 
vk gaf volgende prioriteiten voor zijn voorzitterschap 
(naast seveso en kwik): 
a. het actieprogramma voor de komende jaren, aangezien het huidige 

actieprogramma eind 1981 afliep was het eeen britse verant
woordelijkheid een nieuw actieprogramma te doen aannemen, 
özz werd een beroep gedaan op vk om vooral niet te veel tijd 
hieraan in de groep te geven en niet tot formuleringszittir 
van de groep te komen, vk leek daar gevoelig voor. 

o. de Washington conventie. 
c. de mer-richtlijn 
d. de lood in lucht richtlijn, aangezien het vk het loodgehaite 

in benzine omlaag zou brengen, kon deze richtlijn thans volleci 
aanvaard worden. 

daarnaast waren er een aantal andere voorstellen: 
net had alleen zin 'to look at cadmium** als de kwikrichtlijn 
zou zijn aanvaard, oezien zou moeten worden hoe de mooaliteite^ 
voor controle op lozingen van titaandioxyde ingepast 
zouden kunnen worden, deze en andere ontwerp-richtlijnen zouden 
oe prioriteiten niet in het gedrang moeten brengen. 
dzz is vooral kritiek geleverd op de geringe nadruk die op 
waterrichtlijnen werd gelegd, als de kwikrichtlijn zou zijn 
aangenomen zou onverwijld verder uitvoering moeten woroen gegeten 
aan oe kaderrichtlijn, waarbij begonnen zou kunnen worden met 
cadmium, vk repliceerde daarop dat het programma niet te zeer 
mest worden uitgebreid, de vorige keer was het brits voorzittersc" 
er verwijt van gemaakt dat het teveel hooi op de vork hao genezer. 
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